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Voorwoord
Beste JD’ers,

Het is eindelijk zover: de wissel-AAV. Aan alles komt een eind en dus ook aan de bestuursperiode

van bestuur Jansen.We hebben er ontzettend van genoten, maar zullen de afdeling ookmet vol

vertrouwen overdragen aan het nieuwe bestuur Brandenbarg. Hopelijk makenwij dit nieuwe

bestuur deze AAV ook compleet met een secretaris en bestuurslid profilering. Het nieuwe bestuur

zal vervolgens ook haar beleidsplan presenteren. Verder zullen wij een nieuwe

kascontrolecommissie verkiezen.

Sollicitaties enmoties kunnenworden ingediend tot 2 september 19.59 uur voor in de agenda.
Voor de functies van secretaris en profilering radenwij echter aan uiterlijk 2 weken voor de AAV

te solliciteren zodat de sollicitatiecommissie nog een gesprek kan inplannen.

De AAV zal plaatsvinden op 4 september om 20.00 uur bij Restaurant De 4Heeren (Sint

Annastraat 259 6525GR Nijmegen). De inloop zal zijn om 19.45 uur.

Tot over tweeweken!

Met vrijzinnige groet,

Julia van Herpen
Secretaris
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Agenda
19:45 - 20:00 | Inloop

20:00 - 20:05 | Opening AAV
20:05 - 20:25 | Bestuursverantwoording
20:25 - 21:00 | Bestuursverkiezing

21:00 - 21:15 | Pauze

21:15 - 21:20 | Verkiezingsuitslag
21:20 - 21:35 | Uithameren bestuur Jansen
21:35 - 22:15 | Inhameren bestuur Brandenbarg
22:15 - 22:20 | Sluiting AAV

Vanaf 22:20| Borrel
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Opening
Opening door de Afdelingsvoorzitter

Benoeming Technisch Voorzitter
Installatie Stem- enNotulencommissie

Vaststellen notulen AAV 27-06-2023

Vaststellen agenda AAV 4-09-2023
Mededelingenm.b.t. de AAV
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Bestuursverantwoording
Hoi lieve leden,

Na eenmooie zomermet een goede overdracht staat de laatste AAV van ons bestuursjaar alweer

op de planning. Sinds de vorige AAV hebbenwe nog een geslaagde BBQ gehad, waar het

pasverkozen bestuur heerlijk voor ons gebarbecued heeft. Daarnaast heeft de Arnhemcommissie

het jaar goed afgeslotenmet een erg interessante activiteit bij een abortuskliniek. Ook hebbenwe

nog gesprokenmet D66 Arnhem, een nieuw zaaltje onderhandeld, de activiteiten voor september

gepland en zijn we op zoek gegaan naar een secretaris voor het nieuwe bestuur. Deze zomer

hebbenwe, naast genoten van onze vrije tijd, natuurlijk nogmet de afdeling RozeWoensdag

gevierd en hebbenwe onze taken zo goedmogelijk overgedragen aan het nieuwe bestuur. Op het

moment van schrijven kijken we nog uit naar het Zomeroffensief en de Twinningmet JuLis in

Nijmegen en ‘s-Hertogenbosch. Of dit geslaagd is zullen we tijdens de AAV bespreken, maar ik heb

er vertrouwen in dat het erg leuk zal worden.

Terugkijkend op het hele jaar ben ik ontzettend positief.We zijn het jaar mooi begonnenmet

bestuur Jansen I en zijn het jaar afgeslotenmet een ander bestuur Jansen I, dus we kunnenwel

stellen dat Jansenbesturen erg leuk zijn ;).

Het meest positief kijk ik terug op het samenwerken binnen het bestuur. Of we nou allemaal erg

enthousiast waren of er helemaal geen zinmeer in hadden, ik had altijd het gevoel dat we bij elkaar

terecht konden en er voor elkaar waren. Ook de afgelopen tijd is dit nog ontzettend gegroeid en

kan ik wel stellen dat ik om iedereen veel ben gaan geven. Hierin heb ik geleerd hoeveel je kan

hebben aan elkaar helpen, maar ook aan jezelf laten helpen enmet elkaar delen waar je tegenaan

loopt. Naast de inzet van alle bestuursleden, is dat waar ik het meest dankbaar voor ben.

Ik heb er vertrouwen in dat het nieuwe bestuur komend jaar net zoveel van elkaar gaat leren en

metminstens zoveel enthousiasme hun bestuursjaar gaat doorbrengen.

Ten slotte wil ik jullie graag bedanken voor je lieve reacties, het bezoeken van de activiteiten en de

(gevraagde of ongevraagde) adviezen.

Als jullie nog vragen hebben na het lezen van deze verantwoordingmag je deze schriftelijk stellen

(het liefste per mail) of mag je ze komen stellen op de AAV opmaandag 4 september.

Om dan gelijk maar de eerste vraag te beantwoorden, nee we raden niet aan om terug te gaan naar

demaandag, maar Bart is dinsdag jarig, vergeet hem vooral niet te feliciteren ;).
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Tot op de AAV! :)

Met vrijzinnige groet,

Fay Jansen

Bestuur Jansen I

Verkiezingsblok

Chiury de Nijs | Kandidaat secretaris

Voornaam Chiury
Tussenvoegsel de
Achternaam Nijs
Opleiding/baan vwo 5
Beoogde functie Secretaris
Beoogde periode 1 jaar
Lid van de JD sinds 9 januari 2022
   
(Eerdere) functies binnen de JD

Niet van toepassing. Voor tweeëneenhalve week bestuurslid profilering-elect.

  

(Eerdere) functies buiten de JD

Sinds 2022 de secretaris van de Almelose D66 fractie.

   
Lid van politieke organisaties

Sinds 2022 lid van D66.

   
Lid vanmaatschappelijke organisaties
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Niet van toepassing.

Motivatie

Mijnmotivatie om secretaris te worden is ommijn huidige
communicatievaardigheden te beoefenen en bij te slijpen. Ik kan goedmet
mensen samenwerken en ben altijd bereid voor een goed gesprek. Graag zou ik
die vaardighedenwillen gebruiken om eenmooie bijdrage te leveren aan onze
afdeling in de functie van secretaris. Ik zou graag willen zien dat de ledenbinding
in de afdeling op een hoger niveau komt zodat er nogmeer leden in onze
afdeling actiever worden. Een actieve afdeling is iets wat ik al te graag wil
achterlaten. Verder wil ik mijn communicatievaardigheden bijslijpen door
ermee te oefenen en zou ik graagmeer ervaring willen opdoenmbt het omgaan
vanmensen in verenigingsverband.

Nico Chin | Kandidaat bestuurslid profilering

Voornaam Nico
Tussenvoegsel

Achternaam Chin
Opleiding/baan Assistent-manager bij Atlantis (opleidingMBO4 infra)
Beoogde functie Bestuurslid profilering
Beoogde periode 1 jaar
Lid van de JD sinds 1 februari 2020
   
(Eerdere) functies binnen de JD

Lid Arnhem-commissie, promo-commissie

  

(Eerdere) functies buiten de JD

Algemeen bestuurslid bij D66-Arnhem (Ledenbinding &werving,
talentontwikkeling en opleiding, A.I. secretaris van (15-02-2021/ 30-05-2021).

   
Lid van politieke organisaties

Jonge Democraten enD66.
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Lid vanmaatschappelijke organisaties

Sociaal Kultureel Jeugdwerk (SKJ Nijmegen).

Motivatie

Al enige tijd loop ik meemet de vereniging en geniet ik van de leuke,
inspirerende en informatieve activiteiten die de besturen hebben
georganiseerd. Numijn periode als algemeen bestuurslid afloopt bij
D66-Arnhem, leek het mij een uitgelezen kans om toe te treden tot het bestuur
van de Jonge Democraten en zo iets terug te kunnen doen voor de vereniging.
Tot slot bevindenwe ons in een tijd van zowel lugubere als turbulente
omstandigheden, waarin een veilige toekomst niet langer vanzelfsprekend is.
Van het klimaat tot wereldvrede, en zelfs tot aan de integratie van ontheemde
burgers in Nederland, zijn vraagstukken die onze aandacht vragen.

Bauke Bakkeren | Kandidaat Kascontrolecommissie

Voornaam Bauke
Tussenvoegsel

Achternaam Bakkeren
Opleiding/baan vwo 6
Beoogde functie Lid KasCo
Beoogde periode 1 jaar
Lid van de JD sinds 17 januari 2023
   
(Eerdere) functies binnen de JD

Geen.

.  

(Eerdere) functies buiten de JD

Hoofd bar explorerspeltak en beverleiding
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Lid van politieke organisaties

Jonge Democraten, D66

   
Lid vanmaatschappelijke organisaties

Scouting Nederland, Reddingsbrigade Nederland

Motivatie

"Sinds ik lid ben van de JDwou ik iets binnen deze vereniging doen. Ik heb
eerder gekeken naar een bestuursfunctie, maar dat zou erg ingewikkeld worden
in combinatie metmijn woonplaats en andere activiteiten. Ik zag de vacature
voor KasCo voorbij komen en na het lezen van de vacatureomschrijving dacht ik
dat dit perfect was om te kunnen doen voor de JD.

Ik denk dat ik met deze functie veel kan leren en kan kennismakenmet een
onderwerpwaarbij het belangrijk is dat iedereen er een iets over weet."

Melissa Ruinard | Kandidaat kascontrolecommissie

Voornaam Melissa
Tussenvoegsel

Achternaam Ruinard
Opleiding/baan Student bestuurskunde
Beoogde functie Lid KasCo
Beoogde periode 1 jaar
Lid van de JD sinds 11 november 2020
   
(Eerdere) functies binnen de JD

Bestuurslid politiek en voorzitter JD A-N.

  

(Eerdere) functies buiten de JD

N.v.t.
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Lid van politieke organisaties

JD enD66.

   
Lid vanmaatschappelijke organisaties

N.v.t.

Motivatie

Hoi! Ik benMelissa. In 2021was ik bestuurslid Politiek in bestuur Van den Berg.
In 2022werd ik voorzitter van de afdeling. Ik heb toen ik begon aanmijn
voorzitterschap kort de rol van penningmeester moeten overnemen. In deze
tijd rondde ik de begroting af. Hierdoor begrijp ik heel goed hoe belangrijk de
KasCo is voor het bestuur en de hele afdeling. Ik ben er een tijdje tussen uit
geweest met actief zijn voor de JD, maar door deel te nemen aan de KasCo
hoop ik weer een bijdrage te kunnen leveren :).

Ninan Jansman | Kandidaat Kascontrolecommissie

Voornaam Nina
Tussenvoegsel

Achternaam Jansman
Opleiding/baan Student bestuurskunde, Hogeschool Saxion
Beoogde functie Lid KasCo
Beoogde periode 1 jaar
Lid van de JD sinds 23 februari 2021
   
(Eerdere) functies binnen de JD

KasCo Arnhem-Nijmegen.

  

(Eerdere) functies buiten de JD

Algemeen secretaris D66 Salland.
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Voornaam Nina
Tussenvoegsel

Achternaam Jansman
Opleiding/baan Student bestuurskunde, Hogeschool Saxion
Beoogde functie Lid KasCo
Beoogde periode 1 jaar
Lid van de JD sinds 23 februari 2021
   
Lid van politieke organisaties

JD enD66.

   
Lid vanmaatschappelijke organisaties

N.v.t.

Motivatie

Ik ga graag nog een jaar door als kasco-lid. Afgelopen jaar heb ik geleerd hoe ik
deze rol moet vervullen dus ik zet dit nu graag verder door. Daarnaast vind ik
het een leukemanier om binding te houdenmet de afdeling ondanks de afstand
tot Nijmegen.

Alexander van den Berg | Kandidaat Kascontrolecommissie

Voornaam Alexander
Tussenvoegsel van den
Achternaam Berg
Opleiding/baan Geschiedenis. Baan: Adviseur bij gemeenteOverbetuwe
Beoogde functie Lid KasCo
Beoogde periode 1 jaar
Lid van de JD sinds 22 oktober 2016
   
(Eerdere) functies binnen de JD

Landelijk OrCo, Voorzitter A-N, Secretaris A-N, PortefeuillehouderWG
Buitenlandse Zaken, Lid Politieke Commissie/Themateam, VZ
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Arnhemcommissie, Lid Congresteam 2020, Secretaris Themaweekendteam,
CVZ& SNC congres.
  

(Eerdere) functies buiten de JD

Secretaris bij D66 Arnhem-Nijmegen.

   
Lid van politieke organisaties

D66.

   
Lid vanmaatschappelijke organisaties

N.v.t.

Motivatie

Lieve leden,

Ik ben nu 1 jaar KasCo-lid en hebmet veel plezier samengewerkt met eerst
Kyra en later Sam als penningmeester en natuurlijk mijn commissieleden. Ik zou
me graag nog een jaar in willen zetten als KasCo-lid om zo de continuïteit te
borgen.
Afgelopen jaar heb ik steeds een eerlijke en kritische houding richting de
penningmeester aangenomen en de AAV namens de KasCo geïnformeerd. lk
hoop dat aankomend jaar ookweer temogen doen.

Groet, Alexander

Pauze



Agenda AAV 4 september 2023 der Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen

Verkiezingsuitslag

Naam Functie Totaal
uitgebrachte
geldige
stemmen

Voor Tegen Blanco Verkozen?

Chiury de Nijs Secretaris Ja/nee
Nico Chin Profilering Ja/nee
Bauke Bakkeren Kascontrolecommissie Ja/nee
Melissa Ruinard Kascontrolecommissie Ja/nee
Nina Jansman Kascontrolecommissie Ja/nee
Alexander van den
Berg

Kascontrolecommissie Ja/nee

Uithameren
Bestuursbedankjes en uithameren bestuur jansen.

Inhameren
Bestuur Brandenbarg wordt ingehamerd.

Beleidsplan
Zie bijlage 1.
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Sluiting
W.v.t.t.k.
Rondvraag

Bedanken Stem- en Notulencommissie
Sluiting door Technisch Voorzitter

Mededelingen & Aankomende activiteiten
Sluiting door Afdelingsvoorzitter



Beleidsplan Bestuur Brandenbarg | Arnhem – Nijmegen 
2023 

 

De JD is zijn leden, zijn leden de JD. 

 

  



Voorwoord 

Beste Jonge Democraat, 

Voor je ligt het beleidsplan van Bestuur Brandenbarg.  

In dit beleidsplan zullen de doelen die het bestuur voor ogen heeft worden aangeroerd. Waar staat 

het bestuur voor? Wat wil het bestuur bereiken? En hoe wil het bestuur dit gaan verwezenlijken? 

Alhoewel 2023 bijna tot zijn einde komt, bleek dat het onverwachtste desondanks nog kon gebeuren. 

Na jaren van tegenslagen hield het kabinet, door maandenlange discussie over maatregelen om de 

asielinstroom te beperken, er ook mee op. Met als gevolg dat er in november, naast de Europese 

verkiezingen, nieuwe tweede Kamerverkiezingen zullen plaatsvinden. Het bestuur zal zich dus in een 

drukke periode wanen en kijkt hier met volle enthousiasme naar uit. 

Ook vertoont de coronacrisis nog steeds zijn naweeën. Alhoewel de huidige coronamaatregelen zijn 

opgeheven en het er naar uit ziet dat er in de nabije toekomst geen nieuwe maatregelen zullen 

komen, voelt de maatschappij nog steeds de negatieve consequenties ervan. Vooral het sociale 

domein van jongeren is hierin geraakt. 

Het bestuur Brandenbarg wil dan ook alles op alles zetten om een aangename, educatieve en veilige 

plek te creëren voor zowel nieuwe als oude leden. Het bestuur wil dit verwezenlijken door middel 

van zowel informele als formele activiteiten te organiseren. Dit om te voldoen aan de brede scala aan 

interesse die de leden hebben, maar ook om de sociale cohesie binnen de JD te bevorderen. Hierbij 

wordt gedacht aan activiteiten waarin discussie centraal staat, borrels met een specifiek thema, 

samenwerking met PJO’s om grote activiteiten te organiseren en trainingen. 

Het bestuur ziet uitdaging, maar ook opportuniteit. In dit beleidsstuk zal het daarom dan ook gaan 

over zijn kijk op het heden en de toekomst die het bestuur voor ogen ziet. 

Hartelijke groet, 

Douwe Brandenbarg 

 

  



Bestuur 

 
Voorzitter: Douwe Brandenbarg 

Hoi! Ik ben Douwe, 23 jaar en ben sinds dit jaar derdejaars student rechten op de HAN in Nijmegen. 

Mijn studententijd bestaat (naast mijn studie) uit een sociaal actieve houding. Zo ben ik actief 

geweest als voorzitter bij de introcommissie in mijn studievereniging, was ik lid van de 

opleidingscommissie en GSA van mijn school en zal ik dit jaar actief zijn als voorzitter hier bij de JD. 

Als voorzitter streef ik naar goede communicatie, een goede gezelligheidssfeer en natuurlijk om mijn 

sociaal actieve houding voort te zetten. Mijn doel is immers om nieuwe maar ook oude leden te laten 

zien dat de JD toch wel de allerleukste is. Verder ben ik heel enthousiast om iedereen binnen de JD 

beter te leren kennen en kijk ik uit naar een superleuk jaar met het bestuur! 

Contact: voorzitter.arnhemnijmegen@jongedemocraten 



  

 

Organisatie: Jardain van Boxtel 

Hallo allemaal! Ik ben Jardain van Boxtel, ik ben 27 jaar oud en ik ga mij aankomend jaar bezighouden 

met de functie organisatie binnen afdeling Arnhem-Nijmegen. Ik ben afgestudeerd als mechatronica 

monteur en ik werk momenteel 2 jaar met gemeentewateren voor diverse gemeenten. Ik woon in 

Oss en geniet er ook van om zowel te snowboarden als te fitnessen maar een avondje gamen zal ik 

ook geen nee tegen zeggen. Ik wil aankomend jaar me gaan verdiepen in de ontwikkeling en groei 

van de leden en hun via leuke en leerzame activiteiten laten ontwikkelen. Ik wil me graag verder 

ontwikkelen in het plannen en organiseren van activiteiten en de uitdagingen die daarbij komen 

kijken. Mochten er vragen in je op komen of zijn er nog dingen die je zou willen leren kom gerust 

naar me toe of stuur een appje of mailtje. Ik hoop jullie vaak te zien op de activiteiten en trainingen! 

Contact organisatie: organisatie.arnhemnijmegen@jongedemocraten.nl 

 

  



 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Politiek: Lucas Hoogedoorn 

Hallo! Ik ben Lucas, 21 jaar en ik zit nu in mijn derde jaar van politicologie aan de Radboud 

Universiteit. Ik kom uit Venlo, maar in verband met mijn studie ben ik veel in Nijmegen, wat ook de 

plek is waar ik de JD Arnhem-Nijmegen heb leren kennen. In verband met mijn interesse voor de 

politiek heb ik besloten om dit jaar het bestuurslid Politiek te worden zodat ik het politieke landschap 

beter kan leren kennen en om zowel mijn eigen standpunten als de standpunten van de JD te 

vertegenwoordigen. Naast mijn studie doe ik judo, fitness en schaken en zit ik tot te laat in de avond 

achter een scherm. Mocht je vragen hebben over een van onze posities, ons willen wijzen op iets van 

onze standpunten dat kan worden verbeterd of zelf een motie willen indienen, neem dan contact 

met me op. 

Contact: politiekarnhemnijmegen@jongedemocraten.nl 

  



 

 

Intern: Linda Ruijs 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Intern: Linda Ruijs 

Hallo allemaal, Ik ben Linda Ruijs, 21 jaar en ik studeer biologie en bestuurskunde. Dit jaar ben ik 

bestuurslid Intern voor de afdeling Arnhem-Nijmegen. Ik ga wekelijks met veel plezier naar de JD-

activiteiten, dus ik hoop dat ik mijn enthousiasme aan andere leden kan overbrengen! Verder zorg ik 

ervoor dat iedereen zich veilig voelt bij onze afdeling, want ik ga dit jaar ook over het sfeerbeleid. 

Daarnaast probeer ik mijn liefde voor de JD ook over te brengen op een nieuw publiek, ik ga graag 

langs scholen om scholieren en studenten kennis te laten maken met de Nederlandse politiek. Naast 

bestuurslid Intern van de leukste afdeling van de JD, ben ik ook portefeuillehouder Diversiteit en 

Participatie en kandidaat-Kamerlid voor D66 bij de verkiezingen van TK23. In mijn vrije tijd ben ik 

actief bij carnavalsvereniging De Toetenburgers, ben ik graag met fotografie bezig en ben ik 

regelmatig RSC te vinden voor padèl. 

Contact scholing: scholing.arnhemnijmegen@jongedemocraten.nl  



Intern 

Het bestuurslid Intern is nu voor het eerst aangesteld en zal zich vooral bezighouden met de 

ledenbinding en –werving en met de sociale veiligheid van onze afdeling. 

Ledenbinding 

Ondanks dat corona al een tijd achter ons ligt, is de opkomst bij activiteiten nog steeds erg wisselend. 

Sommige activiteiten worden drukbezocht, terwijl bij andere de opkomst een stuk lager ligt. Dit jaar 

proberen we de leden die we al hebben, actief te betrekken bij activiteiten. Het koffiemoment voor 

nieuwe leden willen we graag voortzetten, zodat nieuwe leden alvast een bestuurslid leren kennen 

en ze zich daardoor sneller thuis voelen in de vereniging. Ook proberen we hen erop te wijzen dat ze 

altijd bij het bestuur terechtkunnen voor vragen en dat ze voor grote meerdaagse events, zoals 

congressen, ook een congresbuddy kunnen aanvragen. 

Ledenwerving 

De afgelopen jaren is het ledenaantal helaas gedaald. Daar proberen we als afdelingsbestuur 

verandering in te brengen. We zullen, net als andere jaren, weer een kraam hebben op de 

intromarkten van de HAN, Radboud Universiteit en in Zwolle om zodoende in contact te komen met 

geïnteresseerde studenten. Ook de scholenbezoeken zullen dit jaar voortgezet worden. Hierbij 

proberen we extra te focussen op groepen die nu erg ondervertegenwoordigd zijn bij de JD. Op die 

manier creëren we een inclusievere afdeling waarin iedereen welkom is. 

Sociale veiligheid 

Bij de JD is het van belang dat iedereen met een goed gevoel naar de activiteiten gaat en in de 

appgroep kan deelnemen. Daarom proberen we goed te letten op de sociale veiligheid. We 

controleren goed de sfeer in de appgroepen en tijdens de activiteiten en verwijzen leden door naar 

een vertrouwenspersoon indien dat nodig is. 

 

  



Organisatie 

We beginnen het jaar met de activiteiten op de dinsdagavond. Het huidige bestuur heeft met het 
vorige bestuur geregeld dat deze activiteiten nu plaats zullen kunnen vinden bij de Kluizenaar in 

Nijmegen. Deze locatie bevindt zich 10 minuten van het station af en is perfect voor mensen die ook 
van buiten Nijmegen komen om de activiteiten te bezoeken. Tevens hebben zij een groot 

assortiment aan dranken, kan de ruimte waarin de JD zit 30 tot 40 man huishouden en kan er bij veel 
gehoor gebruik gemaakt worden van een diascherm en microfoon. 

 
Desalniettemin kunnen beide de locatie en dag van een activiteit verschillen. Zo wil het bestuur de 

mogelijkheid om te experimenteren openhouden. Het bestuur ziet in vergelijking met vorig jaar 
namelijk in dat het belangrijk is om activiteiten divers maar ook interessant te maken. Zo wil het 

bestuur een goeie mix tussen informeel en formeel. Het bestuur wil dit doen door elke maand naast 
de formele activiteiten ook met de gezelligheidscommissie een informele activiteit te organiseren. 

Hierbij kan gedacht worden aan bowlen, samen sporten, maar ook een simpele borrel met een 
specifiek (politiek) thema. Als het gaat om formele activiteiten, kijken we vooral terug naar dit jaar en 

vorig jaar: activiteiten zoals het bezoek aan het abortuskliniek zijn uniek en geven een ander soort 
perspectief, wat bijvoorbeeld door een gastles moeilijk te bieden is. Het bestuur zet dit soort 

activiteiten dan ook graag voort, door gastsprekers uit te nodigen, of door simpelweg de locatie zelf 
te bezoeken. 

 

Evenementen 
 

Voor de grotere evenementen is het bestuur vooral van plan om veel te gaan brainstormen. Het 
bestuur wil tenminste één groot evenement gaan organiseren dit jaar. Omdat corona dit jaar 

gelukkig geen roet meer in het eten van vele reizigers gooit, kijkt het bestuur met alle enthousiasme 
uit om een twinning te gaan organiseren, maar wilt ook genoeg ruimte overlaten om andere 

mogelijkheden te overwegen. Het bestuur zal dus een overwogen keuze moeten maken in wat zij wel 
en niet gaan doen. Waar echter geen twijfel over mogelijk is, is dat er een PJO-debat zal worden 

georganiseerd. Deze wil het bestuur - in het kader van leerzaamheid - er namelijk graag inhouden. 
 

Leren bij de JD 
 

De JD is in vele aspecten een leerschool, Dat is vooral te zien in zijn overvloed aan aanbod in 

trainingen en leermogelijkheden. Het is dan ook belangrijk om dit aanbod optimaal te gebruiken. Om 

de leergierigheid van leden te stimuleren, wilt het bestuur een breed scala aan mogelijkheden bieden 

om het beste uit jezelf te halen. De focus ligt hierin echter niet op een specifiek soort training, maar 

bij de individu zelf: wat wil je nou eigenlijk leren? Door te peilen willen we een aanbod aan training 

neer kunnen zetten die relevant zijn voor de leden en waarover ze graag meer willen weten. 

Het bestuur ziet naast trainingen ook kansen bij de werkgroepen. Werkgroepen zijn namelijk 

intensief bezig op één specifiek vlak van de samenleving, waardoor zij vaak veel kennis hebben op dit 

vlak. We willen dan ook graag werkgroepen uitnodigen om uit te leggen wat zij precies doen en om 

ons wegwijs te maken als het gaat om bijvoorbeeld duurzaamheid. 

 

 

  



Commissies 

De Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen is een weerspiegeling van zijn leden, zo heeft ieder lid zijn 

eigen interesse en achtergrond, dat maakt ons uniek. Deze uniciteit is dan ook weer terug te vinden 

in de verschillende soorten commissies die de JD heeft. Zo zijn er commissies die regio’s zoals Zwolle 

en de Regio Twente actief betrokken houden. Sommige zien meer op activiteiten, zoals de 

Symposiumcommissie en Gezelligheidscommissie. Natuurlijk zijn er ook nog commissies die zien op 

politieke en algemene inhoud, dat zijn dan de Politieke commissie en Promocommissie. Als laatste 

zijn er twee commissies die volgens het afdelingsregelement te werk gaan en verkozen worden op de 

Algemene Afdelingsvergadering (AAV). Dit zijn de kascontrolecommissie en de Sollicitatiecommissie 

(KasCo en de SoCo). De KasCo is een commissie die controle houdt over de huidige financiële situatie 

van de afdeling. De SoCo voert het gesprek met nieuwe bestuurskandidaten om te peilen of zij een 

goed beeld hebben bij de functie en geeft hier nader advies in. 

Arnhemcommissie 

De Arnhemcommissie is een commissie die in het leven is geroepen om de algemene betrokkenheid 

van de JD in Arnhem uit te breiden. Echter is door een tekort aan deelnemers deze commissie 

opgeheven. Om deze reden zal het bestuur de taak van organisatie in Arnhem dan ook weer 

oppakken om Arnhem actief te blijven betrekken. 

Zwollecommissie 

Naast de Arnhemcommissie is er ook de Zwollecommissie. Zwolle bevat veel leden, Maar deze zijn 

zelf op andere delen van de PJO’s actief omdat we als JD in Zwolle niet veel zelf hebben kunnen 

organiseren. Het bestuur wil de huidige leden van de commissie dan zoveel mogelijk bijstaan om het 

ledenaantal en opkomst in Zwolle weer aan te wakkeren. 

Regiocommissie Twente 

Als laatste is er de Regiocommissie Twente. In vergelijking met de andere steden heeft deze regio zijn 

eigen vorm van bestuur, maar valt wel onder het afdelingsbestuur. Regiocommissie Twente heeft dus 

gedeeltelijk zijn eigen regie. De Commissie zet zich in om activiteiten binnen de regio te organiseren. 

Symposiumcommissie 

De symposiumcommissie is een commissie die ziet op het jaarlijks organiseren van een symposium. 

Het bestuur heeft de mogelijke ambitie om er dit jaar weer een symposium te gaan organiseren. 

Gezelligheidscommissie 

De gezelligheidcommissie is dé commissie als het gaat om gezelligheidsactiviteiten. De commissie is 

verantwoordelijk voor het organiseren van informele activiteiten zoals bowlen, borrels, etentjes en 

nog vele andere activiteiten. 

  



Politieke Commissie 

De politieke commissie is opgericht om de politieke betrokkenheid in de regio uit te breiden. Dit doet 

de commissie door bijvoorbeeld ludieke acties en opiniestukken. Alhoewel de commissie enigszins 

slaapt, vind het bestuur het bestaan van de commissie belangrijk. We willen de commissie dan ook 

heractiveren om zo als ondersteuning te dienen bij politieke inhoud binnen de afdeling. 

Promocommissie (Campagnecommissie) 

Het doel van de promocommissie is om de JD als afdeling maar ook landelijk te promoten. Omdat de 

verkiezingen om de hoek liggen, wilt het bestuur de promotiecommissie ook gebruiken om 

campagne te voeren. Zo kan er hard gewerkt worden aan de campagne en kan er samengewerkt 

worden aan een goed resultaat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Extern 

Communicatie 

Hoe je je als organisatie naar buiten opstelt is cruciaal in de manier hoe je gezien wil worden. Wil je 
aan de buitenwereld laten weten dat de Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen een gezellige maar 

ook leerzame PJO is, dan is het belangrijk om dit door middel van verschillende media te laten zien. 
 

Nieuwsbrief 

Uit ervaring merkte het vorige bestuur dat nieuwsbrieven van de afdeling niet altijd veel gelezen 

worden. Wij hopen dat leden in de toekomst deze vaker gaan lezen, zodat ze goed op de hoogte zijn 

van de aankomende activiteiten, vacatures en andere nieuwtjes. We zorgen ervoor dat onze 

maandelijkse nieuwsbrief er aantrekkelijk uitziet. Zo willen we het formeel houden, maar vinden we 

het informele gedeelte ook erg belangrijk. We vinden een balans tussen informele memes en 

formele berichten zoals opkomende congressen en de ABC column dan ook passend. Dit maakt de 

nieuwsbrief luchtig, maar ook niet té luchtig.  

Instagram 

Ook via Instagram promoten we onze activiteiten. Dat is deels gericht op leden, maar ook op nieuw 

publiek. We maken regelmatig posts voor nieuwe activiteiten en plaatsen na afloop ook een post 

waarin we de foto’s van dat evenement delen op Instagram. Dit doen we uiteraard in het kader van 

privacy pas nadat leden ons als bestuur vooraf toestemming hebben gegeven voor het plaatsen van 

deze foto’s. We gaan de stories op Instagram actief gebruiken om inhoudelijke discussies met leden 

aan te wakkeren, zodat we hierdoor meer online interactie met de leden en andere geïnteresseerden 

kunnen realiseren. In de toekomst willen we ook andere functies van Instagram meer gaan 

gebruiken, zo willen we meer verhalen in onze hoogtepunten zetten. Zodoende blijven die zichtbaar 

op ons profiel en kunnen geïnteresseerden deze bekijken.   

Whatsapp 

Via Whatsapp regelen we de promotie van onze activiteiten voor onze leden. Dit zijn zowel de 

landelijke activiteiten als die van de afdeling. We hebben een aparte appgroep voor deze promotie, 

waarin alleen bestuursleden berichten kunnen verzenden. Zo blijft de groepsapp overzichtelijk voor 

onze leden. 

 

  



Politiek 

Omdat er omtrent de politiek in een PJO veel te doen valt en dit soms erg breed kan vallen, hebben 

we als bestuur drie politieke doelen die we graag zouden willen verwezenlijken, concreet gemaakt.  

Het eerste politieke doel van de JD-AN is om onze standpunten te vertegenwoordigen en om te 

zetten in beleid in de gemeenten en de provincies. Dat zal op twee algemene manieren gedaan 

worden. De eerste algemene manier zal zijn door het opbouwen van goede en constructieve banden 

met de regionale D66-fracties. Om dit te bereiken zal het bestuurslid Politiek, bij de fracties waar we 

ons op zullen richten en mits ze open voor ons zijn, via Whatsapp contact onderhouden worden met 

één fractielid per D66-fractie zodat er makkelijk updates aan elkaar gegeven kunnen worden. Ook zal 

het bestuurslid Politiek zich regelmatig aansluiten bij de fractievergaderingen zodat om de JD-AN 

stem te vertegenwoordigen door middel van constructieve kritiek die zich richt op onderwerpen die 

jongeren aangaan. De tweede algemene manier om onze standpunten te vertegenwoordigen zal het 

schrijven van opiniestukken zijn, in de hoop dat ze in regionale media gepubliceerd worden. Deze 

opiniestukken zullen ten eerste het doel hebben om de visie van JD-AN aan de rest van de bevolking 

te presenteren in de hoop ze daar naar over te halen. Ten tweede zullen ze het doel hebben om een 

geluid te bieden tegen beleid op provinciaal en gemeentelijk dat onze visie niet vertegenwoordigt. 

Het tweede politieke doel is het uitbreiden van het regionaal manifest, zodat het over meer 

onderwerpen wat zegt dan het nu doet, en specifieker zal zijn over de onderwerpen die het wel 

behandelt. Zo zijn onderwerpen zoals beleid op het gebied van drugs, asiel, sociale zekerheid en 

veiligheid dingen die niet of nauwelijks in het regionaal manifest behandeld worden, terwijl die op 

regionaal niveau wel belangrijk zijn. En op het gebied van onderwerpen die wel behandeld worden, 

zoals wonen, inclusie en mobiliteit, zal het gedetailleerder worden met betrekking tot hoe we onze 

standpunten daarin precies willen bereiken, zodat we een concretere visie voor onze regio kunnen 

delen. 

Het laatste politieke doel is het heractiveren van de politieke commissie. Aangezien iedereen biases 

en blinde vlekken heeft, is het de bedoeling dat het een actief orgaan wordt dat het bestuurslid 

Politiek ondersteunt door onderwerpen van diverse perspectieven te benaderen, en zo hem/haar 

ook op andere invalshoeken kan wijzen. Op deze manier zal er een plek zijn waar constructieve 

kritiek geleverd kan worden op de politieke standpunten die het bestuur inneemt en de argumenten 

die daarvoor gebruikt worden. Dit zal ten eerste gebeuren door de Politieke Commissie te betrekken 

bij het politieke proces van de JD. Zo zal er aan de Commissie, zowel fysiek als via Whatsapp, 

regelmatig om feedback gevraagd worden op amendementen voor het Regionaal Manifest en 

opiniestukken. Ook zullen er voor de Politieke Commissie avonden georganiseerd worden met als 

doel om over actuele politieke onderwerpen te spreken die zowel op regionaal niveau als nationaal 

niveau relevant kunnen zijn, zodat de discussie binnen onze afdeling bevorderd wordt. 

  



Campagne verkiezingen 2023 

Dit bestuursjaar zullen twee verkiezingen plaatsvinden, voor de Tweede Kamer in november 2023 en 

voor het Europees Parlement in 2024. Dat betekent dat we bij de JD weer vol in campagnemodus 

gaan. We proberen als bestuur veel aanwezig te zijn bij campagneactiviteiten die in ons 

afdelingsgebied plaatsvinden. Op social media zullen we regelmatig de twee officiële JD gesteunde 

kandidaten promoten en hen waar mogelijk te helpen tijdens hun campagne. We gaan als bestuur 

ook speciale JD-campagnemomenten organiseren om zo de JD tijdens de campagne in het zonnetje 

te zetten. We doen dit zowel tijdens de verkiezingscampagne als daarbuiten. 


